

Acknowledgment of Policies

الإقرار بالسياسات

Each Fall, an additional form will be required for acknowledgement that the Policy Handbook for Parents/Guardians has been read and discussed with MCS student(s), which includes the Zero Tolerance, Discipline, Fines, and Internet sections.

في كل خريف، ستكون هناك حاجة إلى نموذج إضافي للإقرار بأن دليل السياسة لأولياء الأمور / الأوصياء قد تمت قراءته ومناقشته مع طلاب (طلاب) MCS، والذي يتضمن أقسام عدم التسامح، والانضباط، والغرامات، والإنترنت.

- Receipt of a link to the MCS Policy Handbook, which includes the Code of Acceptable Behavior
- 6.309 Zero Tolerance Policy
- 6.304 Bullying Policy
- 6.709 Fees and Fines
- FERPA Notification and 6.602, Student Records

- استلام رابط إلى دليل سياسة MCS، والذي يتضمن قواعد السلوك المقبول
- 6.309 سياسة عدم التسامح مطلقاً
- 6.304 سياسة البلطجة
- 6.709 الرسوم والغرامات

- إشعار FERPA و6.602، سجلات الطلاب

I give permission for the following:

أسمح بما يلي:

- Yes 4.406, Internet Access by Students: If my student fails to honor all the terms of this policy, future internet and other media accessibility may be denied, and the school administration will
- No consider it a major disciplinary offense.

نعم / لا 4.406، استخدام الطلاب للإنترنت: إذا فشل الطالب في احترام جميع شروط هذه السياسة، فقد يتم رفض إمكانية استخدام الإنترنت ووسائل الإعلام الأخرى في المستقبل، وستعتبر إدارة المدرسة ذلك جريمة تأديبية كبرى.

- Yes Media release: I agree that the school or school district may feature my child in broadcast, print and/or social media, on the school or school district website, and in district related publications and programs.

- No نعم / لا بيان إعلامي: أوافق على أنه يجوز للمدرسة أو المنطقة التعليمية أن تعرض طفلي في وسائل الإعلام الإذاعية و/أو المطبوعة و/أو وسائل التواصل الاجتماعي، وعلى الموقع الإلكتروني للمدرسة أو المنطقة التعليمية، وفي المنشورات والبرامج ذات الصلة بالمنطقة.

- Yes Screening Permission: I am aware of screenings that may occur during the school year and give permission for the screenings as listed in the Policy Handbook.

- No نعم / لا إذن الفحص: أنا على علم بالفحوصات التي قد تحدث خلال العام الدراسي وأعطي الإذن بالفحوصات كما هو مدرج في دليل السياسة.

- Yes Behavior Screening Permission: The universal behavior screening tool, called the SRSS - IE (Student Risk Screening Scale - Internalizing and Externalizing) is a checklist completed by a classroom teacher three times per year. Students are not directly involved in the screening process. The screener is used by schools to determine overall behavior strengths and needs in the school. Results are used along with other data such as office discipline referrals and attendance to determine if social emotional behavioral interventions are needed. You will be notified by the school if your child is recommended for additional support. Please contact your child's school if you have any questions regarding this screening.
- No

Select YES to indicate that you DO give permission for your child to be screened. Select NO to indicate that you DO NOT give permission for your child to be screened.

نعم / لا إذن فحص السلوك: أداة فحص السلوك العالمية، التي تسمى **SRSS - IE** (مقياس فحص مخاطر الطلاب - الاستيعاب الداخلي والخارجي) عبارة عن قائمة مرجعية يكملها معلم الفصل ثلاث مرات سنويًا. لا يشارك الطلاب بشكل مباشر في عملية الفحص. يتم استخدام أداة الفحص من قبل المدارس لتحديد نقاط القوة والاحتياجات السلوكية العامة في المدرسة. يتم استخدام النتائج جنبًا إلى جنب مع بيانات أخرى مثل إحالات الانضباط المكتبي والحضور لتحديد ما إذا كانت هناك حاجة إلى تدخلات سلوكية عاطفية اجتماعية. سيتم إخطارك من قبل المدرسة إذا تمت التوصية بحصول طفلك على دعم إضافي. يرجى الاتصال بمدرسة طفلك إذا كانت لديك أي أسئلة بخصوص هذا الفحص.

حدد نعم للإشارة إلى أنك تمنح الإذن بإجراء الفحص لطفلك. حدد "لا" للإشارة إلى أنك لا تمنح الإذن بإجراء الفحص لطفلك.

- Yes I will be responsible for all free textbooks/library books and any computer device used by my child and will reimburse Murfreesboro City Board of Education for the value of any book(s) or device damaged, destroyed, or misplaced by my student.
- No

نعم / لا سأكون مسؤولاً عن جميع الكتب المدرسية/كتب المكتبة المجانية وأي جهاز كمبيوتر يستخدمه طفلي وسوف أقوم بتعويض مجلس التعليم في مدينة مورفريسبورو عن قيمة أي كتاب (كتب) أو جهاز تالف أو تم إتلافه أو وضعه في غير مكانه بواسطة الطالب.

- Yes SURVEY My child may participate in district-created surveys that seek student input of programs and initiatives. These surveys provide data regarding student viewpoints and may be used to guide funding and programming.
- No

نعم / لا الاستطلاع قد يشارك طفلي في الاستطلاعات التي أنشأتها المنطقة والتي تسعى للحصول على مدخلات الطلاب في البرامج والمبادرات. توفر هذه الاستطلاعات بيانات تتعلق بوجهات نظر الطلاب ويمكن استخدامها لتوجيه التمويل والبرمجة.

Parent/Legal Guardian signature: _____

Date: _____

توقيع ولي الأمر/الوصي القانوني: _____

تاريخ: _____